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Op 28 november 2023 ontvingen wij raadsvragen van Pro Actief Goirle over werkzaamheden 
Mortel/Brandkuil 't Ven Noord op basis van artikel 32 Reglement van Orde. Hieronder treft u de 
gestelde vraag of vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Inhoud van de schriftelijke vragen 
Naar aanleiding van de werkzaamheden die op dit moment plaatsvinden in ‘t ven noord even het 
volgende: 
Bij de Mortel (in de volksmond “Den brandkuil”) een gebied dat historisch gezien een nat gebied is, 
worden op dit moment werkzaamheden uitgevoerd aan de bestrating rond de Mortel. 
Nu is ons ter oren gekomen dat de gemeente gekozen heeft om met voegmortel dit omliggende 
wegdek waterdicht te maken uit oogpunt van beheer en onderhoud!! 
Het onderhoud zal hierdoor niet minder worden aangezien dit vooral gericht was op het ruimen van 
blad van de bomen! 
Is er toen de beslissing genomen werd, om de bestrating waterdicht te maken, rekening gehouden 
dat het zo aanleggen van deze bestrating, dit leidt tot droogteschade aan de volwassen eiken die 
direct langs het wegdek staan? 
 
Antwoord college: 
Het doel van het voegmiddel tussen de kinderkoppen is niet om het wegdek waterdicht te maken, 
maar om onkruidgroei tegen te gaan. Het wegdek van klinkers dat voorheen in de straat lag, voerde 
het water via een goot in het midden van de weg af naar het riool. Het regenwater stroomt in de 
nieuwe situatie volledig af naar de berm waar de bomen in staan en komt ten goede van de bomen. 
 
Voor het aanleggen van de nieuwe riolering hebben we ongeveer 2 meter diep gegraven. Tijdens die 
werkzaamheden hebben we geen boomwortels aangetroffen. Gemiddeld genomen wortelen bomen 
tot ongeveer 1 meter diepte. In de nieuwe situatie vormen de bomen geen nieuwe wortels onder het 
wegdek, omdat daar voor de bomen niks te halen valt en de omstandigheden niet ideaal zijn. Dat was 
in de oude situatie ook niet zo, gezien het feit dat er geen wortels zijn aangetroffen. Dit komt door 
gebrek aan voedsel, vocht en door verdichting. Goede omstandigheden zijn er wel voor deze bomen in 
de berm en in het talud, waar ze wel voldoende voedsel, vocht en zuurstof in de bodem kunnen 
bereiken met hun wortels. 
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Wortels kunnen om die reden niet afsterven in de nieuwe situatie, omdat de bomen onder de 
bestrating niet wortelden. Het dichtvoegen van de bestrating kan daarom geen negatief effect 
hebben op de bomen. 
 
De gemeentelijke aansprakelijkheid zal met stormschade zeker toenemen en volgens ons zal deze 
constructie leiden dat de waterkwaliteit in de mortel zal worden aangetast. 
Hoe is men tot deze beslissing gekomen? 
 
Antwoord college: 
De kinderkoppen passen we toe om de Wermenbossestraat een historisch karakter te geven. Dit is in 
overleg met de bewoners gebeurd. Een bestrating van kinderkoppen heeft een relatief brede voeg. 
Onkruid kan hier makkelijker in wortelen. Om die reden hebben we ervoor gekozen de voegen met 
een epoxyhars dicht te maken, zodat onkruid geen kans krijgt. Hiermee besparen we 
onderhoudskosten op onkruidbestrijding op verhardingen en beperken we de uitstoot van die 
machines. 
 
Is het mogelijk om het waterdicht maken van het wegdek nog ongedaan te maken aangezien dit 
totaal overbodig is. Zonder het waterdicht maken van de bestrating kan bij regen dit meteen door 
het wegdek in de bodem weglopen, wat ten goede komt aan de natuur en de wortels van de eiken 
bomen dit meteen kunnen opnemen. 
 
Antwoord college: 
De kinderkoppen zijn al aangelegd. De hars brengt Heijmans later aan. We zijn niet van plan om dit 
niet te doen, omdat we geen negatieve effecten verwachten op de bestaande bomen en voordelen 
zien voor beheer en onderhoud. 
 
Is er overleg geweest met het B-team? 
 
Antwoord college: 
Het B-team is betrokken bij de voorbereidingen project ’t Ven. 
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